
Vliet, D van (Dick)

Van:
Verzonden:
Aan:
cc:

Cor van der Mark <cvdmark@kabelfoon.nl>
maandag 17 juni 2019 07:53

Griffie;Vliet, D van (Dick)
jenny@bevermeer.nl; 'Jan van Rossum'; 'Jaco Eeltink'; 'Janice de Jong'; 'Anja Van Der
Eijk-groeneveld'; 'Marcel Zuidgeest'; 'Petra Scheffers'; 'Pieter en Helene lmmerzeel';
'Olga Strik'; 'Conny Huisman'; 'Frits Zwinkels'; theo.spanbroek@kabelfoon.nl
jaarrekeningOnderwerp:

Griffie, Dick
Zie onderstaand de vragen van de CDA fractie betrefÍende de jaarrekening
lktel 24 vragen, maar hier en daar ook een 'stiekum' sub-vraagje.
Toelichting nodig? Kan altijd
Groet
Cor

pg 6: tot 2030 in de plannen 8000 nieuwe woningen -> vraag: wat is de opgave vanuit de
provincie? zouden we meer moeten bouwen de komende 10 jaar?

pg 6: Woonvooziening voor mensen met een beperking (beschermd wonen?) vraag: wordt
voorzien dat deze doelgroep in leeftijd toe neemt en ook hier levensbestendige locaties nodig
zijn?

Pg 18 - School-thuis routes
Er is hiervoor meer subsidie (€ 57.000) ontvangen vanuit de Metropoolregio. Uiteraard is dit mooi
Vraag
Op grond van wat is er meer subsidie toegekend?

Pg 28129. Uitvoering project Modernisering teeltareaal in Westland
lnpassing en uitvoering van ontwikkelde instrumenten door herziening beleid en bestemmingsplan
voorschriften.
ls niet gerealiseerd. Door economische groei, onderbezetting en personele uitstroom (afte) heeft
de prioriteit bij uitvoering wettelijke taken gelegen.
Vraag: Heeft onderbezetting en personele uitstroom een te herleiden oozaak en zo ja, wat is er
aan gedaan om dit op te lossen?

P g 421 43, gemeentekantoor Wateringen
De verkoop is gerealiseerd, het bestemmingsplan is nog niet aangepast omdat de eigenaar
daarvoor nog geen aanvraag heeft ingediend.
Vraag: waarom heeft de eigenaar nog geen bestemmingsplan aangevraagd? Alle plannen zijn
toch bekend?

Locatie Wateringen is verkocht, de nieuwe invulling bestaat uit sociale huunruoningen en een
maatschappelijk deel. De nieuwe eigenaar is het overleg met toekomstige maatschappelijke
gebruikers aan het afronden, daarna wordt de omgevingsvergunning aangevraagd.
Vraag: ln de plannen zitten toch ook de verkoop van middensegment huunryoningen?
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De gemeente heeft een financiële bijdrage (€75.000) beschikbaar gesteld voor de financiering van
het toeristisch platform in de opstartfase.
ln 2018 is de stichting (toeristisch platform) samenwerkingsverbanden aangegaan om kosten te
delen en is daarnaast op zoek gegaan naar andere financieringsbronnen.
Ondanks deze financiële aanvullingen is de stichting nog niet voldoende ontwikkeld om de huidige
taken van de ingehuurde marketing coórdinator over te nemen.
Vragen
- Zijn er andere financieringsbronnen gevonden, echter niet toereikend?
- Wat wordt bedoeld met nog niet voldoende ontwikkeld? Zijn gestelde doelstellingen zijn
niet behaald?
- De kosten voor de ingehuurde marketing coórdinator blijft voor gemeente?

Pg 73 - programma sterke samenleving, cijfermatige analyse.
Lagere uitgaven WMO subsidies € 164.000 (V) omdat er minder inwoners gebruik hebben
gemaakt van de tegemoetkoming mantelzorg.
Vraag
Een subsidie is bedoeld om te benutten. ln hoeverre wordt er bekendheid gegeven aan
tegemoetkoming in mantelzorg zodat hiervan wel meer gebruik gemaakt gaat worden?

pg 75: Zorginfrastructuur, gezamenlijk inkopen => ondersteunt de kwaliteit en de efficiency. vraag
is dit in een kwaliteitscijfer uit te drukken, zodat we het jaarlijks kunnen volgen?

pg 81: kleinschalige woon-zorginitiatieven en projecten. Vraag: welke initiatieven en projecten
worden hieronder verstaan? Vraag 2: Hebben we in beeld van het aantal mensen in deze
doelgroep? wanneer we de "ouderen" buiten beschouwing laten?

pg B2: woon-zorginitiatieven in Maasdijk. Vraag: over welk initiatief gaat het hier?
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Verdere toelichting bij vraag
Het woonzorg initiatief te Maasdijk nadert de oplevering. Vorming van een bijbehorend GOED-
cluster is in verkenning.
Vraag
Het woonzorg initiatief betreft Huize de Bankier. Wat houdt de vorming van een bijbehorend
GOED-cluster in?

pg 83: De financiële scheiding tussen wonen en zorg zal verder toenemen. Vraag: wanneer jezelf
niet in staat meer bent om financieel de regie te voeren, welke regelingen zijn hier dan voor?
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Pg 86
We zien een percentage van go/o van jongeren die gebruik maken van jeugdhulp, in 2017, Dit is
lager als landelijk gemiddelde maar we zien wel een stijging vanaf 2015.
De stijging vanaf 2015 is 0,5% en de kosten zijn gestegen van 79 miljoen naar een venrrrachting
van +/- 92 miljoen in 2020. (De genoemde 7 milj extra) Dus een stijging van 0,570 is relatief laag,
maar de kosten zijn met 13 miljoen gestegen. Verklaring op inhoud van deze enorme
kostenstijging als we als westland lager zitten op jeugdreclassering, jeugdbescherming, re-
integratie en bijstand. Graag deze inhoudelijk toelichten en ook de tabel toevoegen met
percentage van 2018.
Dit is een zorgwekkende ontwikkeling voor een relatief klein gedeelte van de inwoners van het
Westland, neemt niet weg dat deze kleine groep belangrijk is en de toekomst in "handen" heeft,
toch proberen we helder te krijgen waar de enorme kostenstijging mee te maken heeft.

Een onderdeel van de ondersteuning is de bijstand. Bij 89 en grafieken blz 86
ln 2017 is deze naar beneden bijgesteld van 20,1 (jaarrekening 2017) naar 19,4 (zoals in
jaarrekening 2018)
Wat is hier het financieel voordeel van geweest.
En wat betekent dit voor 2019 wanneer er nog minder mensen beroep doen op de
bijstandsregeling.

Pg 87:
ln de tabel ontbreken de aantallen huishoudelijke klanten van 2018, we zien nu wel de uitgaven
op pagina 89 C10 maar niet de aantallen in de tabellen? Graag aantallen toevoegen.
En daarmee kan de verklaring inzichtelijk gemaakt worden over de daling van het aantal klanten
huishoudelijke hulp.

Pg 90
Leerlingenvervoer door failliet gegaan van de Roo hoe zien de kosten ontwikkelingen eruit
doordat we straks met een nieuwe aanbieder gaan werken.

Pg 1 00: uitbreiden mogelijkheden verblijfsrecreatie.
Waar staan wij nu?
lnventarisatie onder ondernemers en ambtenaren is uitgevoerd. Er zijn mogelijkheden voor
uitbreiding van kleinschalige verblijfsaccommodaties binnen de bestaande kaders van Beleef
Westland en de huidige ruimtelijke kaders. Nieuwe initiatieven voor grootschalige
verblijfsaccommodatie zullen naar verwachting niet eerder komen dan wanneer er sprake is van
substantiële groei van het aantal toeristen.
Vraag: ons is bekend dat een ondernemer bij de gemeente bevraagd heeft een
camping/camperplaats aan de kust te mogen beginnen. Wat is de stand van zaken met het vinden
van een alternatief voor camping Molenslag en wat kan deze ondernemer hierin betekenen?

Pg 1 03, Leefomgevingsfonds:
Vraag: Kunt u ons de vastgestelde lijst geactualiseerd op status en planning geven? Nu wordt
bijvoorbeeld niets bekend wanneer nu eens de skatebaan/ fitnesstoestellen in het Hofpark te
Wateringen wordt aangelegd.

pg 123: dienstverleningsaanpak Sociaal Domein "no wrong door"principe. Vraag: Wordt de
kwaliteit van deze dienstverlening "in 1* op de juiste plek" gemeten?

Pg 1 94: Structurele exploitatieruimte

Structurele lasten nemen in in hoog tempo toe in 3 jaar met 13%
Structurele baten nemen slechts met 5% toe in dezelfde periode.
Hierdoor daalt de exploitatie ruimte van 8,4Vo naar 1,9o/o.
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Als we doorgaan zal de exploitatieruimte negatief zijn, met alle gevolgen van dien. (bemoeienis
provincie) Een ongewenste situatie.
Welke maatregelen neemt het college om de sterke stijging van de structurele lasten om te
buigen?

PG 254: Overheadkosten

T.o.v de realisatie 2017 zijn de overheadkosten gestegen van € 29.888 naar € 32.451dit is een
stijging van 8.6%
ln onze ogen zeer fors. Wat is de verklaring.

Algemeen ( niet specifiek aan een pagina opgehangen)
Aanleg Oostelijke Randweg
Bij het project is sprake van een extra inkomstenbron. ln het TMPG 2018 is hiervan al melding
gedaan. Op basis van de afgesloten samenwerkingsovereenkomst (SOK) met het
Hoogheemraadschap ontvangt de gemeente ruim € 1,1 mln. Daarnaast is een SOK afgesloten
met ontwikkelaar BPD over de aan- en verkoop van gronden ten behoeve de Oostelijke randweg
en het facilitaire project Liermolen en Molensloot . Op grond hiervan ontvangt de gemeente € 0,1
mln.
De extra inkomsten dekken niet geraamde kosten voor het project. Zowel de inkomsten als de
uitgaven worden verhoogd met € 1 ,25 mln. (budgettair neutraal).
Vraag: ls het nu zo dat met de kennis van nu er ook subsidie bij de MRDH aangevraagd had
kunnen worden? Het betreft hier, in tegenstelling tot de Wippolderlaan, een gemeentelijke
verbindingsweg die ook noodzakelijk is als uitweg van Westland als er op de Veilingroute
opstoppingen zijn.

Koop en sloop woningen Jan van de Laanrueg
De locatie zal worden verkocht aan een naastgelegen bedrijf. Hierover is overeenstemming
bereikt . Voor de verkoop van de locatie wordt een opbrengst geraamd van € 267.050.
Vraag: ls de aankoop soms in 2017 geschied waardoor hier over het aankoopbedrag geen
melding van gemaakt wordt?
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